

奇妙平安

Wonderful Peace

And the peace of God, which passeth all understanding shall keep your hearts and minds.
- Philippians 4:7

WONDERFUL PEACE
W. G. Cooper

W. D. Cornell

1 在我心靈的 最有深處 有一泉源，不
2 何等寶貴我的 有這受奇 的妙平 安，不
3 我今深安 信將來 我必到 這奇平 安，不
4 我請問 你心 靈是 否 困 倦 與 煩 惱 ？ 是
5 請 問 你 心 靈 是 否 困 倦 與 煩 惱 ？ 是

1 Far a - way in the depths of my spir - it to - night Rolls a
2 What a treas - ure I have in this won - der - ful peace, Bur - ied
3 I am rest - ing to - night in this won - der - ful peace, Rest - ing
4 And I think when I rise to that cit - y of peace, Where the
5 O my soul, are you here with - out com - fort or rest, March - ing

1 湧出美 妙 的 音 樂 ; 比 那 甜 美 的 詩 歌 曲
2 在我心 靈 的 的 深 處 ; ; 雖 有 惡 勢 的 力 亦 無 法
3 在 我 掌 管 的 我 生 命 ; ; 一 切 災 害 的 危 險 救 主
4 賜 予 平 安 的 主 見 面 ; ; 在 榮 耀 的 天 上 與 眾
5 覺 人 生 道 路 難 走 ? 當 黑 雲 滿 佈 快 來 就

1 mel - o - dy sweet - er than psalm; In ce - les - tial - like strains it un -
2 deep in the heart of my soul; So se - cure that no pow - er can
3 sweet - ly in Je - sus' con - trol; For I'm kept from all dan - ger by
4 au - thor of peace I shall see, That one strain of the song which the
5 down the rough path - way of time? Make the Sav - ior your friend when the

1 調 更 甘 甜 ， 使 我 靈 得 平 安 和 喜 悅 。
2 將 它 奪 去 ， 因 救 主 永 遠 安 與 我 同 心 住 。
3 晝 夜 保 護 ， 主 的 榮 光 充 滿 我 心 靈 。
4 聖 徒 同 唱 ， 奇 妙 平 安 歌 安 直 到 永 遠 。
5 近 主 耶 穌 ， 祂 必 賜 平 安 作 你 良 友 。

1 ceas - ing - ly falls O'er my soul like an in - fi - nite calm.
2 mine it a - way While the years of e - ter - ni - ty roll;
3 night and by day, And His glo - ry is flood - ing my soul.
4 ran - somed will sing, In that heav - en - ly king - dom shall be:
5 shad - ows grow dark; O ac - cept this sweet peace so sub - lime.

平安，奇妙平安，這是天父所賜的平安；求
Peace! Peace! won-der-ful peace, Coming down from the Fa-ther a - bove; Sweep

主的大慈愛充滿我的心，使我永遠有奇妙平安。
o-ver my spir-it for - ev-er, I pray, In fath-om-less bil-lows of love.

但保惠師，就是父因我的名所要差來的聖靈，他要將一切的事指教你們，並且要叫你們想起我對你們所說的一切話。我留下平安給你們，我將我的平安賜給你們，我所賜的，不像世人所賜的，你們心裡不要憂愁，也不要胆怯。你們聽見我對你們說了，我去還要到你們這裡來。你們若愛我，因我到父那裡去，就必喜樂，因為父是比我大的。

約翰福音十四章

26 - 28

Peace I bequeath to you, My own peace I give to you, a peace the world cannot give, this is My gift to you.
Do not let your hearts be troubled or afraid.
You heard Me say: I am going away, and shall return.
If you loved Me you would have been glad to know that I am going to the Father, for the Father is greater than I.

— John 14:26-28. JB